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lnterpelacja

Dyskutujemy o optymalizacjiwydatk6w o$wiatowych. Proszq Pana Prezydenta o
stworzenie warunk6w poprzez wyra2enie zgody bez specjalnych ogranicze6, ale po
uzgodnieniu w wyborze atrakcyjnych kierunk6w ksztatcenia. w ten spos6b np. do
zawodowego w plac6wkach mo2e trafii znacznie wiqksza grupa uczni6w.

Proszq o rozwiqzanie tego problemu.


